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5.1.28 IEEE @minvws.nl]; Gerwen EEER:
DEERE @minvws.nl]; A. A @minvws.nl]

From: 5.1.2e )
Sent: Thur 9/10/2020 8:03:06 AM

Subject: RE: huiswerk stas

Received: Thur 9/10/2020 8:03:07 AM

EE
Volgens mij kan de Stas prima de retourtermijn als mogelijke voorwaarde noemen als je detailhandel in de horeca mogelijk
maakt; daarmee regelt hij het namelijk nog niet. Maar je kan het ook als optie meegeven, volgens mij is hij namelijk op zoek

naar een middenweg.

To:

Motie afraden is niet gebruikelijk en alleen bij gevoelige punten. Stages is dat voor de Stas niet zozeer volgens mij; het is mooi

als we dit kunnen regelen, maar blurring is belangrijker. Ook hier kan je de optie voorleggen.

Je mag het natuurlijk ook aan|ERER voorleggen.
Groet

rT —
Verzonden: woensdag 9 september 2020 15:33

Aan: 5.1.2e ) JEEM @minvws.nl>; 5. 5.1.2e

(BEAELN) < 5.1.2e @ minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: huiswerk stas

Hoi [| EEE en anderen,

Dank voorje het meekijken! Je suggestie in de spreektekst heb ik overgenomen.

Wat betreft de retourtermijn: Ik heb een beetje het gevoel dat we ons dan op EZK terrein begeven. Het lijkt me prima als de

Kamerleden daar zelf mee komen, maar het lijkt mij een beetje raar als de stas ermee komt. Ik had ook niet het idee dat hij dit

nu heel belangrijk vond. Hij vond de impulsaankopen onder invloed van alcohol vooral een mooi argument tegen detailhandel in

de horeca.

Als we het amendement over de stages ‘oordeel kamer’ gaan geven, moeten we dat aan OCW laten weten. De vmbo’s liggen op

het terrein van partijgenoot Slob. Ik kan me voorstellen dat OCW het gaat proberen te escaleren. Zal ik dat anders vast even via

Whatsapp aa n EXERYvoo rleggen?

Groeten,

van:ICEDEEXERMcinvws o>Verzonden: dinsdag 8 september 2020 17:43

) <BEEESl @ minvws.nl>; 5. 51.28

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: huiswerk stas

+e[ERED
In de bijlage vind je mijn suggesties:

- Spreektekst: mooi verwoord en met empathie. Ik heb één afrondende zin voorgesteld over waarom het NPA ondanks

corona belangrijk blijft.
- Detailhandel horeca: ik vind light een goede optie. Kunnen we de retourtermijn ook als voorwaarde stellen?

- Amendementen: ook hier goede argumenten en duidelijke spreeklijn. Bij stages geef je in de toelichting aan wat we

jammer vinden aan het amendement. Dat is goed. Dan zou ik alleen alsnog eindigen met ocordeel Kamer, omdat het voor

hem geen speerpunt is.

Groet,

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 16:32

) SEEEES @ minvws.ni>; ERED

@ minvws.nl>
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Onderwerp: huiswerk stas

Ha allen,

Ik heb naar aanleiding van het overleg met de stas, de volgende dingen gedaan:
- lets over corona en horeca toegevoegd in de spreektekst.
- Twee redeneerlijnen over detailhandel in de horeca
- Amendementen met appreciatie

Jullie vinden deze documenten in de bijlage. Graag jullie kritische blik daarop!

IEEEENis nog aan de slag met de volgende punten:
Iets meer over het hoe en wat van Ziengs in het tafeldossier + in Q&A Ziengs opnemen dat alcohol hoofdleverancier van

de verslavingszorg is + meer over onderzoek Berenschot

Nog eens navragen bij BZK naar opzetten online identificatie > Blokhuis vindt het een slecht verhaal dat we geen

datum/jaar kunnen noemen.

Ik wil het geheel graag donderdag afronden. o RES Zal ik dan gewoon naar [ERE mailen of moet het via marjolein?

Groeten,

51.2e

5.1.2e
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